
Proposition till Cockerklubbens årsmöte 2012 

 
Borttagande av handhundslistan på Cockerklubbens hemsida. 

 

Hanhundslistan har funnits på Cockerklubbens hemsida i 2 år nu. Tanken var att 

utöka avelsutbudet och att hundar som inte var så ”kända” (inte synts i 

utställnings och/eller andra aktivitets sammanhang) skulle belysas.  

 

Motivering:  

 Cockern är inte en ras med brist på avelsmaterial, där endast ett fåtal 

hanar används. Avelsutbudet är idag stort i och med öppnare gränser än 

tidigare. 

 Det ser ut som att Cockerklubben rekommenderar de hanar som nu finns 

på hanhundslistan. Cockerklubben vill absolut inte förorda några hanar 

framför andra.  

 Idag finns fler forum att marknadsföra sin hane som är öppna för alla,  

egna hemsidor, klubbens tidning etc… 

 

 

Bro, 2011-11-29 

 

Cocker spanielklubbens styrelse 

 

_____________________________________________ 

Genom Monica Forsander 

 
 


